
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-14, § 15 

 

 Tid: 14 april 2009 kl 16.40 – 17.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 24 april 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Per Johansson (fp)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. Vidare 

tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, 

Staffan Forsell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

biträdande borgarrådssekreterarna Magnus Thulin och Tobias Holdstock från roteln. 



  

 
 § 15 

Detaljplan för Göta Ark 18 m m, Medborgarplatsen 21 i stadsdelen 

Södermalm. Svar på remiss 

Dnr T2009-512-00260 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt förslag från ordföranden Ulla 

Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg 

(kd): 

 

1 Kontorets förslag godkänns i huvudsak. 

2 Därutöver anförs följande: 

 

Nämnden instämmer i kontorets tveksamma inställning till timingen av projektet. 

Stockholm växer och det måste ges möjlighet till fler bostäder i centrala delar av 

staden men på grund av rådande förhållanden på platsen vad gäller arbetsområde, 

etableringsområde, transporter m.m. i och med byggnationen av Citybanan ser 

nämnden att en samordning är av stor vikt.  

 

Nämnden anser att det är viktigt att upprätthålla en skälig miljö- och 

trafiksäkerhetsmässig situation för främst barn men även boende och verksamma i 

området. Nämnden anser därför att de synpunkter och åtgärder som kontoret 

framhåller i tjänsteutlåtandet ska beaktas fullt ut när projektet Göta Ark 18 m.m. 

genomförs.  

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 12 mars 2009. I utlåtandet 

föreslogs följande: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att som svar på remissen överlämna och 

 åberopa kontorets utlåtande. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och 

 ledamoten Anders Broberg (kd) ställde sig bakom ett eget förslag till beslut. (se 

 beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) ställde 

 sig bakom kontorets förslag. 

 

3) Ledamoten Mats Lindqvist (mp) förslog följande: 

1 Som svar på remissen överlämna och åberopa trafikkontorets tjänsteutlåtande. 

2 Därutöver anförs följande: 

 

Detaljplaneförslaget är ett i många stycken märkligt projekt, som allvarligt 

inkräktar både på gaturum och grönområde. Ur gatusynpunkt är förslaget 

övervägande negativt, då det skapar ett mörkare, sämre ventilerat, mera instängt 



  

gaturum. Den i sig intressanta idén med radhus på taket skapar svårigheter 

avseende angöring till radhusen. Angöring generellt till fastigheten förefaller inte 

ha beaktats i någon högre grad, vilket allvarligt försvårar lastning och lossning, 

varutransporter, handikapptillgänglighet och övrigt. Att avfallshanteringen inte 

över huvudtaget har beaktats pekar ut en allvarlig kompetensbrist på 

Stadsbyggnadskontoret. Det förefaller även naivt att man i detaljplaneförslaget 

tror att Söderledstunnelns ventilationstorn inte kommer att påverka den nya 

bebyggelsen. Redan i dag inkommer klagomål från boende i ”Hagluns pinne”, 

som bor på ungefär samma höjd som ventilationstornet. De nya takbostäderna 

hamnar närmare. Sammantaget framstår detaljplaneförslaget som grovt, klumpigt 

och tillyxat, som om det genomförs kommer att försämra en i dag inte speciellt 

bra trafiksituation på de ikringliggande gatorna. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt förslag från Ulla Hamilton m fl (m), Inge-Britt Lundin (fp) och Anders Broberg 

(kd). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) med 

hänvisning till kontorets förslag. 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) instämmer i förslaget från (mp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


